
9/2010. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. június 29-én 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Holló Imre polgármester: 

Köszönti a megjelent vendégeket, az intézményvezetıket, a Képviselı-testület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 8 fıvel jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Kolozsváriné Tarjányi Mária és Maruzs András 
képviselıket. 

Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
 
Napirendi pont elıtt: Jelentés a két ülés között végzett munkáról  
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
Kérdése, hogy június 2-án a Csengıvár Óvoda felújításánál tartott egyeztetésen a 
Településfejlesztési és Gazdasági Bizottságot képviselte-e valaki? Továbbá kérdése, hogy ki a 
mőszaki ellenır? 
 
Holló Imre polgármester:  
A fenti idıpontban a tervezı és a kivitelezı egyeztetett abban, ami a kivitelezınek nem volt 
egyértelmő. Javasolja, hogy egy Településfejlesztési és Gazdasági Bizottsági ülés alkalmával 
tekintsék meg a felújítást, amikor már kb. a fele elkészült a tervezett munkáknak. 
A mőszaki ellenırt Tóth Istvánnak hívják. 
 
Holló Imre polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a két ülés között végzett 
munkáról készült jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a jelentést. 
 
 
 
NAPIREND 1./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal munkájáról 
   Elıadó: Varró Gyuláné jegyzı  
 
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta. 
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Kéri, hogy amennyiben az elıadónak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A beszámoló tartalmához nincs. A beszámoló terjedelmével kapcsolatban elmondja, hogy 
azért volt megoldható 17 oldalon, mert a gyermekvédelemmel és szociális igazgatás 
munkájával kapcsolatos beszámolókat minden évben önálló napirend keretében tárgyalja meg 
a testület. Valamennyi munkaterületen kitért azokra a változtatásokra, amelyek az elmúlt két 
évben történtek.  
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a beszámolóval kapcsolatban tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
Kérdése, hogy a Könyvtár átadásánál történt 1.237.000.-Ft saját hatáskörben való 
átcsoportosítása. Tudomása szerint a Képviselı-testület a polgármester úrnak 100.000.-Ft-ra 
adott felhatalmazást saját hatáskörben történı kifizetés engedélyezésére. Minden olyan 
összegrıl, ami ezt meghaladja, Képviselı-testület dönt. 
Másik kérdése, hogy kik kaptak méltányossági alapon közgyógyellátási igazolványt? 
Továbbá az április 28-i testületi ülés napirendjével kapcsolatosan – amelyen nem vett részt – 
kérdezi, hogy a múlt évrıl készült, hitelesített független könyvvizsgálói jelentés lett-e 
módosítva, vagy az az anyag került elfogadásra, amelyet a képviselık megkaptak? Azért 
kérdezi, mivel a jelentés elsı oldalán szerepel egy összeg: „eszközök és források egyezı fı 
összege: 776.485 e Ft”, „tartalék összege 441.722 e Ft”. A következı oldalon ugyanez a 
mondat annyiban módosul, hogy 4.172 e Ft van, vagyis 4 millió a 441 millió helyett.   
Az iparőzési adó 2009. évi teljesítése 44.008.000 Ft, itt a Polgármesteri Hivatal 
beszámolójában 30.283.000 ezer Ft szerepel.  
A magánszemélyek kommunális adójával kapcsolatban is van eltérés, igaz nem nagy összegő. 
Kérdése, hogy a könyvvizsgáló szándékosan vagy véletlenül nem írta alá ezt a 
jegyzıkönyvet? 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A feltett kérdésekkel kapcsolatban elmondja, hogy nem mindegyik kapcsolódik a mai 
napirendi ponthoz. Két kérdésre tud a mai napon választ adni, a másik kettıre Fábián Jánosné 
pénzügyi csoportvezetı fog választ adni, annak függvényében, hogy a válaszadáshoz mennyi 
idıre van szüksége az adatok összegyőjtésére. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A könyvvizsgálói anyaggal kapcsolatban elmondja, hogy a képviselı-testületnek elızetesen 
kiküldött anyag valóban aláírás nélküli, mivel azt csak a testület általi elfogadás után írja alá a 
könyvvizsgáló. A számadatokat jelenleg nem tudja ismertetni, ehhez idıt kér. 
  
Maruzs András képviselı: 
10 napon belül írásban is elfogadja a választ. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A méltányossági alapon kiadott közgyógyellátási igazolványokkal kapcsolatban elmondja, 
hogy nem tud tájékoztatást nyújtani errıl. A képviselık elıtt ismert, hogy minden ilyen 
kérelem egyedi hatósági ügynek számít, ezért csak zárt ülésen lehet tárgyalni pl. a 
fellebbezéseket is. A Szociális és Egészségügyi Bizottsági ülésen, amennyiben a képviselı úr 
megjelenik, betekinthetést kaphat az ilyen jellegő ügyekbe. 



 3 

Az iparőzési adóval kapcsolatban elmondja, hogy a pénzügyi adatok göngyölítettek. Minden 
alkalommal elhangzik a pénzügyi csoportvezetı részérıl, hogy az éves elıirányzatot vetik 
össze az adott éves bevétellel. A Hivatal beszámolójában szereplı adatoknál – éves 
elıírásokról van szó -  itt a kolléganı azt mutatta be, hogy az adott évben a folyó elıírások 
összege és a keletkezett ügyiratok száma mennyi. Ez nem tartalmazza azokat az adatokat, 
amelyek elızı évrıl hátralékként vagy beszedett bevételként szerepel. 
 
Holló Imre polgármester: 
A Közkincs pályázattal kapcsolatban elmondja, hogy amikor benyújtották a pályázatot, 
530.000.-Ft-ot az önkormányzat saját erıként bevállalt. A Mátrai Visszhangok Zenei 
Közhasznú Egyesülettel kötött megállapodás alapján a zenesarok, illetve a zenetár kialakításra 
kaptak 500.000.-Ft-ot. A kettıszázezer Ft-os eltérés valószínőleg abból adódik, hogy 30 év 
után saját erıbıl kialakítottak egy vizesblokkot. A falazatot a pályázati beruházás kapcsán 
alakították ki, a további munkákat saját dolgozóval, illetve építési vállalkozóval építtették 
meg. Erre 150.000.-Ft+áfa szerzıdést kötött.  
 
Maruzs András képviselı: 
Itt 1.200.000.-rıl van szó. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A karbantartási elıirányzat a Képviselı-testület által elfogadott a költségvetésben. Ez nem lett 
túllépve, a felújítás e keret terhére történt. 
A pontos válasz megadásához a pénzügyi csoportvezetınek meg kell néznie az erre 
vonatkozó pénzügyi adatokat, mely nem a mai napirendi ponthoz tartozik. 
Amennyiben lehetséges még a mai ülésen az indítványi részben a kolléganı megteszi, 
amennyiben nem, akkor írásban válaszolnak a képviselı által feltett kérdésre. 
 
Holló Imre alpolgármester: 
A beszámoló sok számadatot tartalmaz, mely bizonyítja, hogy a korábbi évhez képest 2009-
ben mennyivel változott az egyes ügyek száma. A létszámleépítés után is el tudták látni az 
ügyintézık feladataikat. Csökkent a pénzbírságok mennyisége, szerinte emelkednie kellett 
volna.  
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
Polgármesteri Hivatal munkájáról készült beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

37/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete 
megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal 2008-2009. évi munkájáról 
készült beszámolót, és azt egyhangú szavazattal jóváhagyta.  

 
Határidı:   azonnal 
Felelıs: jegyzı 
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NAPIREND 2./  Tájékoztató a sportlétesítmények használatáról és fenntartási 

költségeirıl 
 
   Elıadó: Holló Imre polgármester 
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a Képviselı-testület a meghívón szereplı harmadik napirendi ponttal – „A 
sportegyesületek beszámolója mőködésükrıl, személyi és tárgyi feltételeikrıl” - összevontan 
tárgyalja meg a tájékoztatót. 
A Képviselı-testület egyetértett a javaslattal. 
Az Ércbányász SE Labdarúgó szakosztálya nem tudott beszámolót benyújtani a vezetı 
sérülése miatt. Az elnök a mai ülésen nem tud személyesen részt venni munkahelyi 
elfoglaltság miatt. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Az SE-vel kapcsolatban elmondja, hogy az NCA-nál pályázatot nyújtottak be támogatásra, 
sajnos nem nyertek.  
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a további három sport egyesületi beszámolókkal kapcsolatban tegyék meg 
kérdéseiket, észrevételeiket.  
 
Maruzs András képviselı: 
A recski Ércbányász SE nem számolt el a 600 ezer Ft támogatásról? 
 
Holló Imre polgármester: 
A múlt évi önkormányzati támogatásról elszámolt az SE. Ez évben 150.000.-Ft-ot használtak 
fel a márciusi ülésen megítélt 600.000.-Ft összegő támogatásból. Az SE további mőködésérıl 
nincs információja. Valószínőleg új elnökség választásra lesz szükség. 
 
Holló Imre polgármester: 
A sportlétesítmények használatáról és fenntartásáról készült tájékoztatóval kapcsolatban 
további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a tájékoztatót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 
 

38/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete megtárgyalta a 
sportlétesítmények használatáról és fenntartásáról készült tájékoztatót, 
melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  polgármester 
 

Holló Imre polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el a beszámolókkal kapcsolatban, ezért kéri, hogy 
aki a recski modellezı szakkör munkájáról, a Recsk Környéki Junior Torna Klub munkájáról, 
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valamint az Asztalitenisz Szakosztály ez évi munkájáról készült beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a tájékoztatókat. 
 
 

39/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete megtárgyalta a  
recski Modellezı szakkör munkájáról, a Recsk Környéki Junior Torna Klub 
munkájáról, valamint az Asztalitenisz Szakosztály ez évi munkájáról készült 
beszámolót, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  polgármester 

 
 
INDÍTVÁNYOK, BEJELENTÉSEK 
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a Szociális Ellátó és Gyermekjóléti Intézmény vezetıi állás pályázatára vonatkozó 
elıterjesztést vitassa meg a Képviselı-testület. 
A jelenlévı Törökné Tóth Mária pályázót megkérdezi, hogy hozzájárul-e a pályázat nyílt 
ülésen történı tárgyalásához. 
 
Törökné Tóth Mária pályázó: 
Hozzájárul a nyílt ülésen történı tárgyaláshoz. 
 
Holló Imre polgármester: 
A testület 2010. március 25-én döntött a pályázat kiírásáról a munkakör betöltésére. 
Az pályázati felhívás megjelent a KSZK honlapján, május 17-én. A megadott határidıig egy 
pályázat érkezett a vezetıi állás betöltésére.  
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Részletes, jól kidolgozott anyagot nyújtott be a pályázó. 
 
Fejesné Bolyki Katalin képviselı: 
A pályázó intézményvezetıként eddig is jól végezte munkáját, javasolja a megbízását. 
 
Holló Imre polgármester: 
Mivel további kérdés, észrevétel nem merült fel, kéri hogy aki Törökné Tóth Mária 
kinevezésével egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a testület egyhangú szavazattal egyetértett a kinevezéssel. 
 

 
40/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete a Szociális Ellátó és 
Gyermekjóléti Intézmény vezetıi munkakör betöltésére kiírt pályázati eljárás 
eredményeként, kinevezési jogkörében eljárva 
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Törökné Tóth Mária (szül.: Eger, 1968.10.11. an.: Zám Mária) 

 
Recsk, Repeczky u.49/A. sz. alatti lakost, öt év idıtartamra, 2010. augusztus 1-tıl -
2015. július 31-ig kinevezi az intézmény vezetıjének. 
A magasabb vezetıi megbízás a Közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény (Kjt.) végrehajtására kiadott, a Kjt-nek a szociális, valamint gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi ágazatban történı végrehajtásáról szóló 257/2000.(XII.26.) Korm. 
rendelet 3.§-án alapul. 

Egyéb munkajogi kérdésekben a magasabb vezetıi kinevezés tekintetében a Kjt. és a 
Munka Törvénykönyve rendelkezései az irányadók. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Polgármester 

 
Holló Imre polgármester: 
Tájékoztatásként a Képviselı-testület megkapta a Recsk Kulturális Életéért Közalapítvány 
2008-2009. években végzett tevékenységérıl készült beszámolót. Kéri, hogy akinek a 
beszámolóra vonatkozóan kérdése, észrevétele van, azt tegye meg.   
  
Maruzs András képviselı: 
Utoljára 2008. december 11-én kérte a beszámolót, de nem 2008-2009-rıl, hanem 2005., 
2006. és 2007. évekrıl. 
 
Holló Imre polgármester: 
Továbbítja a képviselı kérését a Közalapítvány elnökének. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A Közalapítvány beszámolójának második oldalán található tájékoztató arról, hogy a zenei 
könyvtár és kottatár alapítása elnevezéső projekt megvalósításához 500.000.-Ft támogatást 
biztosítottak, mely nem egyértelmően van leírva. Erre vonatkozóan kér tájékoztatást. Errıl 
Maruzs András képviselı úr is kért tıle tájékoztatást. 
 
Holló Imre polgármester: 
A Leader+ pályázaton több civil szervezet is indult településünkön. Ebbe volt benne az akkori 
Kórustalálkozó megszervezése, a Mátrai Visszhangok Vegyeskarnak egy hordozható zongora 
vásárlása. A zenesarok kialakítására hiányzott az önrész. Az Önkormányzat vállalta az önrészt 
a megvalósításához. Az Egyesület a Mátrai Visszhangok Vegyeskar részére adott át 
megállapodás alapján 500 ezer Ft támogatást, melyet a könyvtár felújítása kapcsán a kottatár 
és zenesarok megvalósítására használtak fel. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Kiegészítésként elmondja, hogy a Leader pályázatokon csak civil szervezetek indulhattak. A 
civil szervezetek viszont nem tudták felmutatni az általuk megpályázott célokhoz az önerıt, 
ezért ez az összeget az Önkormányzat bocsátotta rendelkezésre. 
Erre vonatkozóan önkormányzati határozat is született. A Leader pályázatokat kedvezıen 
bírálták el, de elıre meg kellett volna finanszírozni a pályázaton elnyert összeget. Ezért a 
pályázatok közül a zenesarok megvalósítását visszamondták, ily módon nem volt szükség az 
500 ezer Ft-os önerı biztosítására sem. Mivel a zenesarok a Könyvtár fejlesztésével 
egyidejőleg megvalósult, a feladat finanszírozásához a Közalapítvány 500 ezer forint 
hozzájárulást biztosított. 
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A könyvtár vezetıje az elmúlt öt évben szinten minden olyan pályázati lehetıséget kihasznált, 
amellyel a szolgáltatás színvonalát emelte. Véleménye szerint egy kultúrált, városi 
színvonalnak is megfelelı szolgáltatásokat nyújtó intézmény alakulhatott ki.  
 
Maruzs András képviselı: 
Valóban megkérdezte Dr. Sófalvi Antal képviselı urat az összeg felhasználásáról a 
következık miatt: A Recsk Kulturális Életért Alapítvány beadott a cégbírósághoz egy 
építésre, felújításra vonatkozó Alapító Okirat kiegészítı kérelmet. Ezt a Cégbíróság 
elutasította. Véleménye szerint – a szükség törvényt bont alapon lehet, hogy ez a törvények 
kijátszása.   
 
Holló Imre polgármester: 
A Recsk Kulturális Életéért Közalapítvány 2008-2009. években végzett tevékenységérıl 
készült beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért javasolja, 
hogy a Recsk, Kossuth L. út 165. sz. alatti „Húsbolt” hasznosítására vonatkozó elıterjesztést 
vitassa meg a Képviselı-testület. 
Az elıterjesztést írásban megkapta a Képviselı-testület, kéri, hogy erre vonatkozóan tegyék 
meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
Érintett az ügyben, de kérdése, hogy ezzel kapcsolatban pályáztatás volt kiírva? 
 
Holló Imre polgármester: 
Nem volt pályáztatás, de nyílt ülésen döntöttek arról, hogy a „Húsbolt” megüresedése esetén 
továbbra is bérbe adják. A közvéleménybe kikerült, hogy kiadó lesz a helyiség, erre jött egy 
jelentkezı. A hirdetés magas költséggel is jár – ezért nem tartotta azt indokoltnak.    
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az üzlethelyiség bérlésére beadott kérelem nem pályázatra érkezett, de a korábbiakban sem 
pályázat útján adták bérbe a helyiségeket. A Képviselı-testület dönthet arról, hogy az üzlet 
helyiség hasznosítására írjanak-e ki pályázatot, hirdessék-e meg országos vagy helyi 
napilapba.   
 
Holló Imre alpolgármester: 
A hirdetési díj aránytalanul magas a bérleti díj összegéhez képest, korábban sem így 
döntöttek. Nem javasolja a hirdetés feladását. 
 
Maruzs András képviselı: 
Azért volt alacsony a bérleti díj a Húsboltra vonatkozóan, mert a vállalkozó kialakította a 
HCCP rendszernek megfelelıen.  
 
Holló Imre polgármester: 
Minden év novemberében dönt a Képviselı-testület a bérleti díjakról. A bérleti díjakat más 
bérlınek sem emelték az utóbbi években. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Valóban úgy történt a szerzıdéskötés a Húsboltra vonatkozóan, hogy csak az infláció 
mértékével emelkedik a bérleti díj, mivel a vállalkozó jelentıs beruházást végzett az 
üzlethelyiségen.  
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Holló Imre polgármester: 
Az üzlethelyiséget a jelenlegi bérleti díj alkalmazásával javasolja bérbe adni. 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a Recsk, Kossuth L. út 165. sz. alatti üzlethelyiség bérbe adásával Dudás Katalin 
vállalkozó részére – a jelenlegi bérleti díj mellett – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a helyiség 
bérbeadásával az elıterjesztésben szereplı feltételekkel. 
 
 
 41/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megvitatta a Recsk, Kossuth L. út 165. sz. alatti, a korábbi bérlı 
által húsboltként hasznosított 35 m2 nem lakás céljára szolgáló 
helyiség hasznosítására vonatkozó elıterjesztést. 
A testület Dudás Katalin Recsk, Repeczky út 12. sz. alatti lakos, 
kérelmének helyt ad, és részére 15.300 Ft/hó bérleti díj valamint a 
közüzemi költségek díjmegtérítés formájában történı megtérítése 
ellenében a helyiséget bérbeadja.  
 
Határidı: 2010. szeptember 15. 
Felelıs: szerzıdéskötésért jegyzı 

 
Holló Imre polgármester: 
A következı elıterjesztés megtárgyalása elıtt Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı a 
könyvvizsgálói jelentésre vonatkozó kérdésre ad választ. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A könyvvizsgálói jelentés elsı oldalán a 41 722 e Ft elírás miatt tévesen szerepel, a jelentés 
további részében helyesen szerepel a tartalék összege: 4 172 e Ft.  
Az iparőzési adóval kapcsolatban elmondja, hogy más az adókivetés összege, elıírása – ami 
az adóigazgatásban van, és más az az összeg, ami a költségvetésbe befolyik és bevételként 
szerepel. Ez a kettı semmiképpen nem összehasonlítható és összekeverendı adat. Az 
adóbevételhez még az elızı évrıl elmaradt hátralék is hozzáadódhat.  
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A tényleges bevétel lehet kevesebb, de több is, mint a tervezett összeg.   
 
Maruzs András képviselı: 
A 2009. évi zárszámadási anyagról beszél. Azon az ülésen nem volt jelen, ezért tette fel a 
kérdést.  
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A zárszámadási anyagban szerelı adatok nem összehasonlíthatóak a Polgármesteri Hivatal 
beszámolójában szereplı iparőzési adóval, amely éves elıírásként szerepel. A 
zárszámadásban már realizálódott adatok szerepelnek.  
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A könyvtár részére történt 1.200.000.-Ft összegő átcsoportosítására vonatkozóan elmondja, 
hogy a korszerősítés minden költségét felújítási elıirányzataként tervezték meg. A felújítás 
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során kb. 1.200.000 Ft értékben kis értékő tárgyi eszköz lett megvásárolva. Így az adott 
intézményen belül a nagy értékő tárgyi eszköz elıirányzatából át lett csoportosítva kisértékő 
tárgyi eszközre, az intézményen belül ugyanannyi maradt az elıirányzat.   
A 2009. évi zárszámadásban kb. 1 oldalon keresztül kerültek ismertetésre a könyvtár 
felújításával kapcsolatos költségek és a költségek mögött lévı felújítási feladatok, 
beszerzések. 
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a Képviselı-testület következı elıterjesztésként a folyószámla hitel keret 
módosításáról készült határozati javaslatot vitassa meg.  
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A határozati javaslatban 15 millió Ft-ról 25 millió Ft-ra javasolják megemelni a folyószámla 
hitelkeretet. Az emelés oka egyrészt az, hogy az iparőzési adó bevétel nagyon kedvezıtlenül 
alakult. A 2009. évi pénzügyi beszámolóban már ismertetésre került, hogy keletkezett egy 
közel 7 millió Ft összegő túlfizetés, amit év végével az önkormányzat nem tudott 
visszafizetni. Ez a vállalkozó évközben önellenırzéssel bevallott visszamenıleg 2006., 2007.  
és 2008 évre vonatkozóan több mint 8 millió Ft iparőzési adót, amit be is fizetett. Ezt 
követıen a vállalkozó és a könyvvizsgálója a Pénzügyi Felügyelet Állami Szervezetéhez 
fordultak állásfoglalás végett. Azt a választ kapták, hogy a közvetített szolgáltatások értékét 
nem kell bevételként figyelembe venni. A céghez befolyó bevétel azon részét amit tovább 
adnak az alvállalkozó szolgáltatóknak, levonhatják az árbevételbıl. A 2007. és 2008. évre 
vonatkozó önellenırzés folytán lecsökkent a vállalkozó adóelılege, így keletkezett az 
Önkormányzatnak közel 7 millió Ft-os visszafizetési kötelezettsége.  
Ezen túl a 2009 évi adó elszámolást követıen kiderült, hogy több vállalkozónak a fizetendı 
adója alacsonyabb, az elıírt adóelılegnél, ezért visszaigényelték a túlfizetést. 
Ez összesen 38 vállalkozót érintett. Összesen 12.400.000.-Ft-ot kell visszafizetnie az 
Önkormányzatnak. 
A finanszírozási gondok júliusban jelentkezhetnek, miután ki kell fizetni a folyamatban lévı 
beruházás fordított áfáját. Sajnos a VÁTI átszervezés alatt van, nincs aláíró, ezért a változás-
jelentést nem tudják fogadni és így az I. részszámla és áfa kifizetés igénylése is elhúzódik.  
Az utófinanszírozás esetén – az önrész utalása 60 nap még akkor is, ha hiánypótlásra nem 
szólítanak fel. A fordított áfát az önkormányzatnak kell bevallani és befizetni az APEH-nak, 
majd utólag lehet leigényelni.  
Július 15-vel az óvoda felújítás részszámlája várható, kb. 22 millió Ft összegben, melynek a 
10 %-os önerı összege az Önkormányzatot terheli.  
Továbbá az Egészségügyi Központnál várhatóan 56 millió Ft összegő számla önrészével kell 
számolni. 
A hitelkeret emeléséhez az OTP Bank már ingatlanfedezetet is kér. A Kossuth L. út 218. sz. 
alatti ingatlant javasolják, de a Képviselı-testület dönthet más ingatlan fedezetrıl is, feltétele, 
hogy forgalomképes vagyontárgy legyen. 
Lehet választani is, hogy a folyamatban lévı beruházások hiteléhez jelölnek meg 
ingatlanfedezetet – ez szerzıdés módosítással jár, melynek költsége 12 e Ft és teljes 
futamidıre vonatkozik-, vagy a folyószámla hitelkeret hosszabbításához, ez esetben a lejárat 
idejéig -   1 évig kerül bejegyzésre a jelzálog. 
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Varró Gyuláné jegyzı: 
Javasolja, hogy azt a lehetıséget válassza a képviselı-testület, ahol rövidebb ideig van 
fedezetként megjelölve a forgalomképes vagyontárgya az Önkormányzatnak. Ez az ingatlan 
esetleges értékesítése szempontjából fontos lehet.   
 
Holló Imre polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, 
hogy aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a folyószámla 
hitelkeret módosításával. 
 
 
  
 

42/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a 34/2010. sz. 
önkormányzati határozatában az OTP Nyrt. Pénzintézettıl 15 millió Ft 
folyószámlahitel igénybevételérıl döntött.  
A mőködési feltételek zavartalan biztosítása érdekében a képviselı-
testület úgy határozott, hogy a hitelszerzıdés módosításával a jelenlegi 
15 millió Ft folyószámla hitelkeretet 25 millió Ft-ra megemeli. A felvett 
hitel összegének fedezete az önkormányzat futamidı alatti költségvetési 
bevétele és a Kossuth út 218/A. sz. alatti (190/2 hrsz.)önkormányzati 
tulajdonú, jelenleg bérbeadásként hasznosított ingatlan. 

 
Határidı: szerzıdéskötés módosítása: azonnal 
                hitel igénybevételre: szükség szerint 
Felelıs: polgármester 

 
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a központi parkban megépített játszótérre vonatkozó határozati javaslatot 
vitassa meg a Képviselı-testület. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A határozati javaslatot a Képviselı-testület írásban megkapta. Sajnos az átadástól eltelt rövid 
idı alatt kiderült, hogy sokan nem tartják be a rendre, tisztaságra vonatkozó szabályokat. A 
játszótér használatára vonatkozóan javasolja a mellékelt Szabályzat elfogadását. 
A Szabályzatot a helyszínen, illetve a honlapon is javasolja közzétenni. 
Javasolja, hogy a Képviselı-testület kérje fel a civil szervezetként is támogatott polgárırséget, 
valamint a körzeti megbízottat, hogy különösen az esti órákban fokozottan ellenırizzék a 
parkot.  
 
Kolozsváriné Tarjányi Mária képviselı: 
Javasolja a Szabályzat kifüggesztését. De azt feltételezi, hogy sokan nem fogják elolvasni, 
ezért figyelemfelkeltı, tiltó táblák elhelyezését is indokoltnak tartaná pl.: szemetelni tilos, 
kutyát bevinni tilos, stb.  
Hiányolja még, hogy a nyitva tartás nincs szabályozva, javasolja, hogy 8 órától 21 óráig 
lehessen csak látogatni a játszóteret. 
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Holló Imre polgármester: 
A nyitvatartást nem lehet szabályozni, a pályázati feltétel, hogy szabadon látogatható legyen, 
24 órás nyitvatartást kell biztosítani. 
 
Pabolkov József képviselı: 
A játszótérrel kapcsolatban lakossági észrevételként jelezték felé, hogy a fıút felé esı részen 
egy odaillı kerítést kellene elhelyezni a gyerekek biztonsága érdekében. Ezt praktikusnak is 
találná.  
 
Holló Imre polgármester: 
A játszóteret nem lehet körbekeríteni, nyitottnak kell lenni. Az óvodára vonatkozó játszótéri 
pályázatot azzal az indokkal utasították el, hogy nem szabadon látogatható területen kerülne 
megépítésre. 
 
Pabolkov József képviselı: 
Javasolja, egy párhuzamosan elhelyezett, un. „eltolt” korlát elhelyezését a kerítés helyett. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A képviselı javaslatát jó ötletnek és megvalósíthatónak tartja. 
 
Maruzs András képviselı: 
Pénteken volt Verpeléten a játszótér átadásán. Azt mondták, hogy hétfın Recsken is sor kerül 
az átadásra. 
 
Holló Imre polgármester: 
Még csak használatba-vétel történt, átadás nem. A lebonyolító (Info-Datax Kft.) még nem 
jelentkezett a ami napig, hogy mikor akarják átadni a játszóteret. Addig is a használatot 
megakadályozni nem tudják.  
 
Holló Imre polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, 
hogy aki a javaslatban leírtakkal, a játszótér használatára vonatkozó Szabályzat és tiltó táblák 
kifüggesztésével, valamint védı korlát elhelyezésével egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
 

43/2010.(06.29.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete örömmel vette 
tudomásul, hogy a községi parkban – 5.525 000 forintos pályázati támogatás 
segítségével - mintegy 6.500 000 millió forintból megvalósított játszóteret a 
gyermekek már birtokba vették. 
 
1. A Képviselı-testület a játszótéri eszközök állagának – természetes 

elhasználódáson túli – romlásának, károsodásának megakadályozása 
érdekében a játszótér használatának szabályait jelen határozat mellékletét 
képezı szabályzat szerint határozza meg. 
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2. A helyszín megtekintése során azonban már most, – napokkal az átadás 
után – tapasztalható, hogy a gyermekek kísérıjeként megjelent felnıttek 
egy része nem tartja be a közterületek tisztántartására vonatkozó 
218/1999. (XII. 28.) Korm. rendeletben szabályozott köztisztasági 
szabálysértés vonatkozó rendelkezéseit. A játszótéren elhelyezett pihenı 
padok környéke különbözı hulladékokkal (cigarettacsikk, mőanyag flakon, 
szotyolahéj stb.) szennyezett.  
A fentiek miatt a Képviselı-testület felkéri az általa civil szervezetként is 
támogatott polgárırség tagjait továbbá a körzeti megbízottakat, hogy 
különösen az esti órákban gyakori ellenırzéssel, hatékonyan szerezzenek 
érvényt a település területén általában – de a gyermekek higiéniája 
érdekében különösen a játszótér környezetében - a vonatkozó 218/1999. 
(XII. 28.) Korm. rendeletben is szabályozott köztisztasági 
szabálysértéseknek. 

 
Határidı:  azonnal  
Felelıs:  szabályzat közzétételért jegyzı  

 
Holló Imre polgármester: 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet, hogy a Mátra u. páros oldal lakói levelet küldtek neki 
Molnár Istvánné kezdeményezésével. Leírták, hogy a nagy esızések alkalmával az udvarokra 
folyik be a víz, az 1990. évi 105. Tv. 8. bekezdésére hivatkozással, hogy az önkormányzat 
feladata a csapadékvíz elvezetése. 
A Mátra u. 1. sz. közelében ásatott egy csapadékvíz elvezetı árkot. A továbbiakban az 
ingatlantulajdonosok feladata a saját házuk elıtti csapadékvíz elvezetésének megoldása. 
Többször tartott helyszíni szemlét és tárgyalt az ott lakókkal. További problémájuk, hogy a 
Csevice patak kilépett a medrébıl és tetemes károkat okozott a kertekben. A Csevice patak 
nem a recski Önkormányzat tulajdona, hanem az ETAVITA kezelésében van, ezért levélben 
továbbította a lakossági észrevételt. Az ETAVITA azt a tájékoztatást adta, hogy tudomásul 
veszi a lakossági bejelentést, amennyiben pályázati lehetıség lesz a patakmeder 
karbantartására azt megpályázzák. Jelenleg saját forrást erre nem tudnak biztosítani.  
 
Másik bejelentése a Kenyeres úti lakók problémájára vonatkozik, mely szerint a földes útra 
követ kérnek. Megkereste a Közútkezelı Gyöngyösi Szakaszmérnökségét is – akik azt 
nehezményezik, hogy mindenki vízáteresz nélkül készítette el az ingatlan elıtti bejárót. A 
panzió tulajdonosa pedig egy parkolót alakított ki a vízelvezetı árok megszüntetésével. A 
Szakaszmérnökség szakembere ígéretet tett, hogy a helyszíni szemlén részt vesz és ha 
lehetıség van rá, árkot alakít ki.   
 
Bejelentése, hogy a folyamatban lévı beruházások költségei miatt – Csengıvár Óvoda és 
Egészségügyi Központ – az önkormányzat részérıl a Falunap megrendezését nem javasolja, 
az önkormányzat költségvetésében nem lát rá fedezetet. Erre vonatkozóan kéri a Képviselı-
testület állásfoglalását. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
Javasolja, hogy a Falunap megrendezésére vonatkozó javaslatot az Oktatási-, Mővelıdési és 
Sport Bizottság is véleményezze. 
 
Holló Imre polgármester: 
A Bizottság elnöke hívja össze a tagokat és véleményezzék a javaslatot. 



 13 

 
Kochné Holló Edit képviselı 
Rövid határidın belül összehívja a Bizottságot. 
 
Maruzs András képviselı: 
Már több mint egy éve kéri a Bem út – Kossuth L. út keresztezıdésénél lévı útprobléma 
megoldását – a kátyúba bárki beleeshet. Tudja, hogy nem az önkormányzaté az út, de 
balesetveszélyes. 
Továbbá a Szilágyi Ernı (Arany J. út) ingatlana melletti útra is vitetni kellene legalább 
valamennyi követ, mivel útként is szerepel – ez már bizonyítva lett. 
 
Holló Imre polgármester: 
A 0181/36 az elkerülı út hrsz száma, a képviselı által említett is út csak földút.  
 
Maruzs András képviselı: 
A 2010. április 28-i ülésen nem volt jelen, de a 2009 évi ellenırzésrıl készült elıterjesztéssel 
kapcsolatban idéz a beszámolóból: „a mérlegeket alátámasztó leltár 2007., 2008. évben az 
intézménynél nem készült el”.  Ezelıtt három héttel mondta, hogy 12 éve képviselı és nem 
látott még egyetlen zárszámadásnál sem leltárt. Nem tudja, hogy a könyvvizsgáló úr hogy 
hivatkozhat a leltárra? 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A leltár és leltározás két különbözı dolog. A leltár a részletezı analitikus nyilvántartás 
alapján készül és az minden esetben a mérleg alátámasztására szolgál. Leltárt csak arról kell 
készíteni, ami nagy értékő eszközként van nyilvántartva. Az önkormányzatnál a számviteli 
szabály alapján a kis értékő tárgyi eszközök költségként 100 %-ban le vannak írva, értékben 
nincsenek nyilvántartva. A leltár minden év végén elkészült.  
 
Holló Imre alpolgármester: 
Az egyik recski lakos (Vincze Miklós) jelezte felé, hogy a „Német Használtcikk” üzlet 
épületének leromlott az állaga, környezete elhanyagolt és tegyenek intézkedést. 
 
Holló Imre polgármester: 
Az épület nem önkormányzati tulajdon, jelenleg bérleményként üzemel. Az épület 
állagmegóvását a tulajdonosnak vagy megállapodástól függıen a bérlınek kellene elvégezni. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet, hogy a „Trianoni-emlékmő” ünnepélyes átadása 
alkalmával az emlékmővet készítı mővész úr felajánlott térítésmentesen a községnek egy 
2,20 cm magasságú Szent István szobrot. A szobor zsőriztetése és szállítási költsége terhelné 
az Önkormányzatot. Erre vonatkozóan a mővész úr választ várna. 
Kéri a Képviselı-testület állásfoglalását a felajánlással kapcsolatban. 
 
Nagy Sándor Jobbik Recski Alapszervezet elnöke: 
Az alapanyag leszállításra került. A „Trianoni-emlékmő” zsőriztetési költsége 46 e Ft volt.    
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a térítésmentes felajánlást fogadják el, az Önkormányzat pedig vállalja a 
zsőriztetés, talapzat-készítési és szállítási költséget. 
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Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 18,30 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 Varró Gyuláné Holló Imre 

 címzetes fıjegyzı polgármester 

 

 

 

Kolozsváriné Tarjányi Mária Maruzs András 

 jegyzıkönyvhitelesítı jegyzıkönyvhitelesítı 


